
 

ACTA DEL CONSELL D’INFANTS 

 

 

 

 

 

 

ASSISTENTS: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ORDRE DEL DIA, TEMES A TRACTAR: 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

ASSITENTS: Biel Morón, Feliu Homet, Bruna Povedano, Martina Momboise, Naia Monfort, Judith 

García, Carla López, Aleix Segura, Dánae Lopera, Àlex González, Martina Vaquer, Unai Ramos. 

CONVIDATS: Dani Pérez, Ignasi Giménez. 

DINAMITZADORES: Mercè i Judit. 

 

 

1. Preguntes recollides per fer al Ignasi. Acabar de preparar el video del Dia Mundial del Medi 

Ambient. (només el Consell i les dinamitzadoresa). 

 

2. Benvinguda al Ignasi Jiménez (alcade), Dani Pérez (Regidor d’Infància i Adolescència) i 

Àlex Portolés (comunicació del Ajuntament).  

 

Torn de preguntes, respostes i opinions amb l’alcalde. 

 

 

 

 

 

DIA I HORA: dijous 21 de maig de 2020 

 

LLOC: a casa (3a. trobada en confinament) 



 
 

 

EL QUE PARLEM I DECIDIM SOBRE CADA TEMA 
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- A mesura que ens hem anat connectant al Zoom, hem dit si tenim preguntes recollides 

dels companys/es de classe o nostres per fer més tard al Alcalde. 

 

- Preparació del vídeo del Dia Mundial del Medi Ambient:  

Llegim el text del vídeo de la última reunió i modifiquem alguna frase. 

Cada representant ha triat si volia dir en el vídeo una frase llarga, una curta o res. 

Tots i totes sortirem al final dient “fes-ho per mí”. 

Cadascú es gravarà la veu a casa dient la seva frase i en la propera trobada gravarem la 

imatge amb el zoom i cadascuna dient “fes-ho per mi”. 

 

S’afegeixen a la trobada l’Ignasi Giménez (Alcalde), Dani Pérez (Regidor d’Infància i 

Adolescència) i Àlex Portolés (comunicació del Ajuntament).  

Resum de les preguntes i respostes: 

MARTINA V: Hi haurà espai al setembre per fer classes al poble? 

IGNASI G: l’Ajuntament oferirà els equipaments municipals i les instal·lacions esportives 

per si les escoles necessiten desdoblar grups.  

Quan estiguem a la Fase 2 es començaran a fer servir les escoles: 

A partir del 1 de juny hi haurà conserges i altres persones treballant a dins. 

A partir del 8 de juny es faran tutories a 6è, 4t d’ESO i 2n de batxillerat 

A partir del 14 de setembre començarà el curs 2020-21 i tothom podrà anar a classe 

però ja veurem en quins espais i horaris. 

MARTINA V: Com es faran les extraescolars? Quan començarà el futbol? 

IGNASI: No se sap gaire com es podran fer les activitats extraescolars.  

Fins ara moltes individuals han sigut amb videotrucades: l’anglès, música...i aquestes 

segur que es podran fer així. 
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Ara ja estem treballant per tal que hi pugui haver una oferta gran d’activitats d’estiu.  

ÀLEX G. Quan començarà el futbol? 

IGNASI: És possible que abans es puguin fer altres activitats en què es pugui respectar una 

distància física com el tennis o atletisme. I segur que primer seran les que es fan a l’aire 

lliure i després les que es poden fer en espais tancats com pavellons. Els vestidors no es 

podran fer servir de moment. 

ÀLEX: Hi haurà Festa Major? 

IGNASI: Volem que es faci. Suposem que la Festa Major que serà diferent al que hi ha 

hagut sempre. Algunes de les activitats no es podran fer, alguns actes s’hauran de seguir a 

través de pantalles, activitats molt repartides en diferents espais, amb menys persones a 

cada lloc... 

BIEL M: Hem de portar mascareta posada tota l’estona?És bo per la salut portar-la sempre? 

IGNASI: S’han de portar quan no podem estar a dos metres de distància. Sobretot en els 

llocs tancats és quan hi ha més perill de contagi. 

BIEL M: Quan podrem anar a veure els familiars i els amics?  

IGNASI: A l fase 1 si estan ac Castellar, Sabadell o una altra població de la zona sanitària. 

BRUNA: Quants dies anirem a l’escola el curs que ve? 

IGNASI: Volem que hi aneu tots els dies. Hem d’evitar que us quedeu a casa i que pugueu 

anar als centres escolars o en equipaments municipals que habilitem. 

BRUNA: Què passarà amb els pressupostos participatius? 

IGNASI: Els d’aquest any no es podran tirar endavant, s’hauran d’ajornar per a l’any que ve. 

Ara mateix hi ha moltes despeses en ajudar a persones i empreses afectades per la crisi 

sanitària. Sí que es faran actuacions que heu proposat com donar ombra a les places o una 

mesura per reduir la velocitat dels cotxes, fer més llocs de passeig, més espais per 

terrasses. 

BRUNA: Quan s’obriran els jocs infantils? Els netejareu d’alguna manera? 

IGNASI: Esperem que es puguin obrir en fase 2 Potser d’aquí 2 o 3 setmanes. En farem 

una desinfecció a fons. 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

ÀLEX: Podrem anar a Barcelona en la fase 1? 

IGNASI: No encara. Ens podrem moure per la nostra regió sanitària, que és la 

Metropolitana Nord.  

MARTINA V: Canviaran els horaris de sortida dels nens i nenes al carrer? 

IGNASI: Hem demanat a la Generalitat que canviïn perquè és cert que a la franja actual és 

la que fa més calor. Però encara no. 

IGNASI explica que es posaran porteries a l’Espai Tolrà. Es veu que les de l’arbreda les 

mantindran i al Espai Tolrà en posaran unes altres.  

CARLA: Com serà el començament de curs a l’escola? 

IGNASI: Com a molt aviat, si estàs fent 6è de primària, la setmana del 8 de juny et 

convocaran per fer alguna tutoria o alguna classe. El curs vinent començarà el 14 de 

setembre i es procurarà que hi pugui assistir tothom presencial. 

ÀLEX: Per què no hi ha més controls al carrer? 

IGNASI:La Policia Local ha fet controls i identificacions. Però ens hauríem de fixar en el fet 

que la majoria de persones estan fent bé les coses. 

BRUNA: Es posarà gel de neteja de mans a les fonts? 

IGNASI: No. Als equipaments municipals sí. 

MARTINA: Què creus que passarà a partir d’ara? 

D’aquesta crisi hi ha coses molt negatives, persones que han mort per la COVID-19, gent 

que s’ha quedat sense feina, que té dificultats econòmiques... Però també n’hi ha algunes 

de positiva: hem creat una xarxa de voluntaris; hem vist que les ciutats i pobles poden 

funcionar d’una manera més sostenible, on les persones siguin més importants que els 

cotxes; ens hem digitalitzat més, a l’hora de fer reunions, els comerços s’han hagut de 

reinventar fent repartiments a domicili; i sobretot, em estat capaços de redescobrir el nostre 

poble: hem recuperat el contacte amb la natura. La gent ha pres consciència que també hi 

pot haver una crisi climàtica. I la gent recicla més. 

 

 

 

 

 



 
 

 

   

 ENQUESTA: Aquest cap de setmana i la setmana vinent arribaran les 

enquestes a través de les escoles i les xarxes socials. 

 

 VIDEO MEDI AMBIENT: Mercè o Judit enviarà un correu amb la frase del 

vídeo que dirà cada representant i com gravar-la. 

 

   PROPERA TROBADA:  DIJOUS 28 MAIG 11’30H.  

Gravarem la part conjunta del vídeo on cadascú dirà “Fes-ho per mi”  

“I per mi” “I er mi”... 

 

 

 

 

 

 

  

   


